
Grundejerforeningen Lille Grundet. 

 

Referat fra møde onsdag den 14. juni 2023. 

Deltagere:   

Ulla Møller Jespersen, Tommy Christensen, Lars Folmer Jensen, Rikke Bjerrum  og Anne 

Munksgaard(referent).  

Afbud fra Kitt Søjbjerg Thomsen. 

Emne: Beskrivelse: Ansvarlig. 

Vedligeholdelse. Grønne arealer: 

Der slås græs på grundejerforeningens område hver 14. dag i 

sommmerhalvåret, første gang i april og sidste gang i oktober. 

Det er aftalt, at der ikke slås græs i områder, der stort set altid 

er våde.  

Henvendelse fra beboer om græsslåning nu, hvor der er tørke. 

Tommy følger op. 

Busketter: Bestyrelsen har til hensigt at renovere 1-2 

busketområder hvert år afhængig af økonomien. 

I år startes vedligeholdelse af områderne mellem Naurstræde 

og Hasselstræde, næste prioritet vil være området mellem 

Ellestræde og Askestræde.  

Opfølgning på møde den 16. maj vedrørende vedligeholdelse 

af af busketter mellem Naurstræde og Hasselstræde. Der var 

4 deltagere + 4 fra bestyrelsen (Tommy, Kit, Lars og Rikke) Det 

var et godt møde.  

Konklusionen er, at den ene busket omkring det store egetræ 

ryddes, og der sås græs omkring træet. De to andre busketter 

bevares, men beskæres. Der var ikke stemning for en større 

reduktion. 

 

Arbejdet udføres i efteråret bl.a. af hensyn til dyrelivet. 

Flisearealer: Der vil være et stort vedligeholdelsesarbejde de 

kommende år, aktuelt er det besluttet at udbedre trapperne 

ved Naurstræde, hvor flere fliser er sunket. Renovering sker 

inden udgangen af juni.  

Fortovet ved Rønnestræde: Der indhentes tilbud.  

Rensning af fliser: Rikke har indhenet tilbud i forhold til 

Hasselstræde og Hægestræde. Der igangsættes rensning i 

 

Tommy. 

 

 

 

 

Tommy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



løbet af sommeren. 

Der har været en henvendelse fra en beboer vedr. defekt lys 

på stien ved Lønnstræde. Der er rettet henvendelse til 

kommunen, som tager sig af det. Da det er kommunens 

ansvar, skal der rettes henvendelse dertil, se link: 

Selvbetjening - Giv et praj - Vejle Kommune 

 

Rikke. 

 

Legeplads og fitness.  Vedligeholdelse af legepladsen sker den 16. juni, og man kan 

ikke benytte legepladsen de efterfølgende 72 timer. 

Fitness-stien er ved at blive anlagt. Der mangler at blive sat 4 

stationer op ved Ringdams Kobbel.  

Henvendelse fra beboer vedrørende fodboldmål: Udgift til nyt 

net betales af grundejerforeningen. 

Anne. 

 

Nyt fra Grundet 

Antenneforening. 

Der har ikke været afholdt møde siden sidst. Ulla. 

Nyt fra Lokalrådet. Der er stillet forslag om etablering af en padelbane i området 

ved Nørremarkshallen.  

Vejle Kommune er ved at etablere en “grøn ringsti”. Målet er, 

at borgere i Vejle skal kunne færdes på sikre stier mellem 

boligområderne i den nordlige del af Vejle.  

Generelt henvises til Lokalrådets hjemmeside: 

Grundet Lokalråd (grundet-lokalraad.dk) 

Anne. 

Opfølgning på budget/ 

regnskab 2023. 

Opkrævning af kontingent er udsendt, betalingsfristen er 1.7. 

Ny godkender er endnu ikke på plads. 

Anne. 

Evt., herunder næste 

møde. 

Der har været et forslag om afholdelse af loppemarked, hvilket 

bestyrelsen bakker op om. Dato fastsættes senere.  

Næste møde holdes mandag den 28. august hos Rikke på 

Tjørnestræde 5 kl. 19.30. 

Alle. 

 

Til kommende generalforsamling:  

Vedtægtsændringer. 

Kontingentstigning, vil fremgå af budgettet. 


